

REFERAT FRA STYREMØTE TIRSDAG 06. MAI 2025.

Tilstede: Ester A., Sigrid, Hilde S., Hege M., Aslak, Helge, Ina , fra kontrollutvalget: Hege H., og Bjørg Tone.

Saksliste:

Sak 8/ 25: Styremøte 14. april.

Sak 9/25: Innkommet post: **OK – vi leser disse hver for oss. Ellers ikke noe å kommentere.**

- **Equinor:** Kvitteringer på innsendte søknader (2 stk)
- **Torvastad ridesenter:** faktura på vedlikehold
- **Medlemmer:** Mottatt søknader til Inkluderingsfondet
- **Vikingfestivalen:** Kontrakt om ridning lørd. 07.06-sønd.08.06. Inn kr 20 000,- + gratis billetter.
- **Norges Idrettsforbund:** Tildelt støtte (søkt) på kr 15 557
- **Karmøy Idrettsråd:** Info om støtte til sommercup o.l.
- **Rogaland rytterkrets:** Info om LB cup for ponni
- **Norges Idrettsforbund:** Kvittering på innsendt samordnet rapportering
- **Norges Idrettsforbund:** Åpnet søknadsportalen til vare moms
- **Norges Rytterforbund:** Informasjonskriv til tillitsvalgte
- **Høøks:** Godkjent som fakturakunde

Sak 10/25: Økonomi. Kort info om utgiftene.

➤ **Utgifter 06.05-31.05:**

- Lån: forfall 25.05.25: kr 40 000 + kr 11 000 = 51 000
- Vedlikehold: kr 5250,-
- Strøm (Haugaland Kraft, fagne): ca kr 1800 + ca 1000= ca 3000
- Talkmore: ca kr 1000
- Klubbstevne i sprang 25.05: ?
- D-stevne i dressur: leie av skolehester kr 800
leie av boks kr 500 .
teknisk personell: kr 2100,- = kr 3 400kr

➤ **Inntekter :**

- D-stevne i dressur:

Giverkafe: netto kr 9250

NRYPF stevne: startavgifter: netto kr 4600 utbetales til klubben.

Vippset til sekretariatet: kr 2100 , som er 800 kr leie av skolehest og leie av boks kr 500.

startavgift til klubben kr 800,-

= kr 15 950

15 950 – utgifter 3400 = 12 550 kr netto fortjeneste

- Hverdagskiosk:
- Klubbstevne i sprang 25.05: **Planlegges**

Sak 11/25: Ekstra ordinære årsmøte: Dette var hovedsaken på kveldens møte.

- Kontrollutvalget informerte: om sjekklisten og nye rutiner for 2025.
- Årsregnskapet: Se styrets økonomiske beretning for 2024.
- Budsjettet for 2025: Gikk gjennom postene og justerte iht årsregnskapet.
- Sendte ut sakspapirene onsdag 07.05: sendes ut på mail.
- Gjennomføring av møtet: Fordele oppgaver –spør om de samme personene kan ta samme oppgaver som på det ordinære møtet. Må være minst 6 stemmeberettigede på møtet for å få det godkjent.

Sak 12/25: Vikingfestivalen: Styreleder ser på dette.

- Organisering av vakter:
- Bemanne vaktene
- Transport tur/retur lørd. og sønd.

Sak 13/25: Årsmøte til Karmøy Idrettsråd: Veldig kjekt at de ble invitert til å ha møtet hos oss. Vi stilte med parkeringsvakt, ryddig lokale, medlemmer som hørte på foredraget til Olympiatoppen og som deltok på møtet.

Både Sigrid og Bjørg Tone representerer klubben i Idrettsrådet! Det er bra! Det ble en god kveld 😊

Sak 14/25: Annet

Referent:
Dagny Elin

